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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 14 mei 2024  

 

Aanwezig: Desiree Dolle, Els van Genugten, Kees Henkelman, Koen 
Luijsterburg, Jan Loefs, Maria van der Sommen  

 
Afwezig: 

 
Ben van den Reek, Koen van Empel (wijkmanager Gemeente Den 
Bosch) 

 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Na opening van de vergadering door de voorzitter zijn de hiernavolgende punten 
volgens de agenda besproken. 
 
 

2. Mededelingen vooraf 
 

Jan Loefs heeft bij aanvang van dit jaar de werkzaamheden voor het secretariaat 
met tijdelijke aard op zich genomen. Hij geeft nu aan dat hij deze graag overdraagt 
in de tweede helft van dit jaar. Het bestuur besluit daarop een vacature te plaatsen 
op de website. 
 
 

3. Ingekomen en uitgaande post 
 

In de afgelopen week is een bericht ontvangen over een oplichting van een 
wijkbewoner “aan de deur” door opdringerige “schilders”. Het bestuur besluit 
hierop om naast het bericht hierover op de website, te bekijken hoe wij sociale 
veiligheid in de wijk weer extra aandacht kunnen geven. In dit kader zal ook 
contact opgenomen worden met de wijkagent. 
 
 

4. Goedkeuring verslag van de voorgaande vergadering 
 

Op het verslag van de vergadering op 9 april werd door de penningmeester de 
volgende opmerking geplaatst bij punt 4: 
 

- Na controle door de penningmeester meldt hij, dat het beschikte 
subsidiebedrag van € 500,- uit het Wijk- en dorpsbudget voor de kookgroep 
gelijktijdig met het subsidiebedrag over het 1ste kwartaal voor de wijkraad 
door de gemeente is overgemaakt. 

- De wijkraad ontvangt geen beschikking meer over de in 2024 ontvangen 
subsidie voor BijBomans. De in 2023 afgegeven beschikking geldt voor 2 
jaar. 

 
De aanpassing hiervan wordt dit met verslag gemeld ter goedkeuring door de 
bestuursleden. 
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5. Bespreking stand van zaken van punten op de actielijst 
 
De actielijst is In de vergadering langsgelopen en daarbij is het volgende 
opgetekend: 
 
Uit het contact van Koen met VVN, blijkt dat het lidmaatschap voor ons geen 
meerwaarde heeft. Op de site van de VVN staan wel een aantal nuttige zaken 
waar we bij gelegenheid gebruik van kunnen maken. Er wordt besloten om het 
lidmaatschap op te zeggen. Koen zal dit verzorgen. 
 
Uit het contact met Hanno de Hoog over de skatebaan in het spoorpark, kwam de 
toezegging dat de wijkraad door de gemeente meegenomen zal worden bij het 
toezenden van de enquete hierover aan de omwonenden. Daarna worden de 
bevindingen ook met ons gedeeld. 
 
Van de actielijst van de vorige vergadering staat nu het volgende nog open: 
 
- Actualiseren inventarislijst BijBomans 
- Opzegging VVN-lidmaatschap 
 
 

6. Financieel verslag wijkraad januari-april 2024 
 
Het door de Kees voor het bestuur opgestelde verslag met toelichting over 
financiële gang van zaken in de eerste 4 maanden van 2024 is ter onderlinge 
afstemming besproken.  
 
Daarbij kwam met name een punt van grote zorg naar voren, dit betreft de 
huurovereenkomst en de huursom van de ruimte die de wijkraad van Signum heeft 
gehuurd.  
Het gehuurde is vorig jaar naar de Gemeente overgedragen.  
De huurovereenkomst is door Signum niet opgezegd en ook niet als overgenomen 
door de Gemeente gemeld.  
De huursom van de afgelopen 8 maanden is door ons gereserveerd maar nog niet 
betaald. Volgens de huurovereenkomst is nu op 1 mei weer een nieuwe 
huurtermijn van 1 jaar ingegaan.  
Vanuit de Gemeente zijn wel wat opmerkingen gelanceerd; zoals dat de huursom  
omhoog zal gaan en dat dan de subsidie daar op aangepast zal worden; 
daarentegen dat toekomstig subsidies aan wijkraden minder ruim bemeten zullen 
worden. Maar dit zijn verschillende bronnen en wie is formeel onze 
gesprekspartner aangaande de huurovereenkomst, Signum of welke functionaris 
bij de Gemeente en wat is nu onze positie? 
Besloten wordt dat Els, Kees en Ben hier samen een weg in gaan zoeken. 
 
Maria stelde de vraag over welke ruimte er is voor het geven van een attentie aan 
mensen die bij Bomans een lezing houden. Volgens Kees betaalt iedere 
werkgroep dit uit zijn voorzieningen.  
Besloten werd om de attenties voor gastsprekers als bespreekpunt op de actielijst 
te zetten voor de volgende vergadering. 
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7. Werkwijze e-mail en opslag documenten 
 
Met een kopie van onze laatste aanpassing van de inschrijving bij de KvK (namen, 
adressen etc.) heeft Jan een aanvraag gedaan om van de gratis faciliteiten voor 
non-profit sector of met hoge korting gebruik te kunnen maken van Microsof365. 
 
Wat dit ons kan brengen en wat de kosten voor een eventueel benodigde 
aanvullende faciliteit zullen zijn, gaan we onderzoeken. We hebben het aanbod 
van hulp daarin gevonden van wijkbewoner en Microsoft-professional Jeroen 
Derde.  
 
 

8. Ronde langs werkgroep velden 
 

Bestuur algemeen 
Op de ontvangst van het College B&W en hoofden van dienst bij BijBomans op 12 
april met korte presentaties onzerzijds, zijn enthousiaste reacties ontvangen.  
Met name de breedte van de activiteiten, hoe goed het georganiseerd is en de 
insteek voor verbinding met mensen van alle leeftijden, vond men verrassend.  
Duidelijk voor ons is, dat de ruimte die we huren daar een belangrijke rol in speelt. 
Dit kunnen we dan ook gebruiken in ons gesprek met de Gemeente over het 
faciliteren van de huur in de toekomst. 
 
We wensen graag een dementie vriendelijke wijk. Welke aandacht en activiteiten 
voor dementerenden kunnen wij bieden?  
Ter oriëntatie is hierover al met de Hevo contact geweest. Daar kwamen geen 
concrete voor ons bruikbare zaken uit. We willen hier dieper over nadenken en 
zetten het op de actielijst. 
 
Met de buren-BSO hebben we zwerfafval geruimd. Hier komt een stukje over op 
de website. 
 
Energie 
We hebben nu al 130 reacties op de verzonden vragenlijst. Na Pinksteren hebben 
we weer overleg en in juni willen we komen met een inventarisatie daarvan.  
 
Groen 
Onze secretaris Thea Jongen heeft aangegeven dat ze haar werkzaamheden wil 
stoppen. Ze heeft voor ons 12 jaar lang belangrijk werk verricht. Het afscheid wil 
ze klein houden, maar onze dank is groot. 
Binnenkort is er een Bomen-avond van de Gemeente met de inwoners van de 
Jacq Perk en Anna Blamanstraat bij BijBomans. (fijn dat wij daarvoor de ruimte 
kunnen bieden) 
 
Bericht vanuit contact met UPOR (Uitvoering Programma Openbare Ruimte):  
De renovatie Sportlaan – Felixtimmermanslaan gaat binnenkort opgepakt worden. 
Wij zijn betrokken bij de inspraakronde(s). 
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Infra 
We hebben met Frank van Weert, verkeersdeskundige afdeling leefomgeving Den 
Bosch, al een aantal malen contact gehad. Zijn betrokkenheid bij de wijk is 
welkom, hij schuift aan bij onze volgende vergadering. 
 
Samen in de wijk 
We zijn een jonge werkgroep maar goed van start, gezien de activiteiten met 
Pasen, Koningsdag en het voorlezen. 
Er zijn nu 6 enthousiaste mensen actief en voor het Componistenfestival op 1 juni, 
sluiten we aan met het bakken van poffertjes. 

 
Communicatie 
Henk Langenhuijsen is er bij gekomen als tekstschrijver voor Facebook.  
Met zijn ervaring als docent/journalist/columnist zijn we blij en gaan we vast 
vooruit vanaf de 500 volgers nu. 
We zoeken nog steeds meer mensen, om de work load van ons kleine team te 
verlichten. 

 
------------------------- 

 
 
Volgende bestuursvergaderingen 

 
  9 juli 2024 
13 augustus 2024 
10 september 2024 
  8 oktober 2024 
12 november 2024 
10 december 2024 
 

Actielijst Bestuur  

 

Betreft Functionaris 

Actualiseren inventarislijst Ben 

Lidmaatschap VVN opzeggen Koen Luijsterburg 

Onderzoek actieplan wijkraad sociale veiligheid Els 

Helderheid positie wijkraad m.b.t. huurovereenkomst Els, Kees, Ben 

Mogelijkheden en wenslijkheden gebruik Microsoft365 Jan 

Bespreekpunt attentie gastsprekers volgende vergadering  

 


